
Neizkoriščene poti za odpravo težav
Ugotavljamo, da delegatski sistem za SIS ma-

terialne proizvodnje v krajevnih skupnostih ne
deluje tako, kot bi želeli. V nekaterih KS imajo
posebne delegacije za SIS materialne proiz-
vodnje, v nekaterih pa funkcijo temeljne dele-
gacije opravlja skupščina delegatov KS ali njen
svet. Te delegacije seveda ne bi smele biti pre-
puščene same sebi, temveč bi morale delovati
ob podpori vseh DPO, še posebej y času spreje-
manja planskih dokumentov.

V krajevnih skupnostih je pomembno po-
dročje delovanja - urejanje komunalnih vpra-
šanj. Ob koncu lanskega leta smo se na tem
področju organizirali tako, da je v vsaki KS
sedež konference delegacij za Komunalno
skupnost Ijubljanskih občin. Kef konferenca
delegacij združuje vse OZD na področju KS je
to priložnost za dogovarjanje in usklajevanje
planskih dokumentov vseh treh osnovnih sub-

jektov, to je TOZD, KS in SIS.
Že pri ustanavljanju Komunalne skupnosti

Ijubljanskih občin so bile velike težave in še
danes 177 OZD iz naše občine ni podpisalo
samoupravnega sporazuma o ustanovitvi Ko-
munalne skupnosti Ljubljanskih občin. Od 302
OZD, ki so pristopile k ustanovitvi pa se je sej
konferenc delegacij udeležilo le 56 delegatov,
pri čemer pa so se temeljfte delegacije le redko
kje sestale. Še slabše je bilo v pripravah za
zasedanje skupščine občine SIS za PTT promet
Ljubljana, za katero se konferenca delegacij za
vseh 12 KS s sedežem v KS Poljane sploh ni
sestala...

Komentar k temu obnašanju v praksi ni po-
treben, lahko le zapišemo, premalo še izkoriš-
čamo in premalo razumemo poti sistemskega
razreševanja pomembnih vprašanj.

GIČ.


